

Title (en)
Packaging for transporting and delivering articles, and process for packaging and distributing these articles

Title (de)
Verpackung für den Transport und die Abgabe von Artikeln, und Verfahren zu deren Verpackung und Ausgabe

Title (fr)
Emballage pour le transport et la livraison d'articles, et procédé d'emballage et de distribution desdits articles

Publication
EP 1209090 A1 20020529 (FR)

Application
EP 01402985 A 20011121

Priority
FR 0015027 A 20001121

Abstract (en)
[origin: FR2816917A1] The package consists of a flat cardboard panel (4) with two raised ends (5) which have slots forming carrying handles (7) at the top, and a layer or sleeve of thermo-shrink plastic (9) covering the contents. The raised ends can have additional transverse fold lines so that the handles can be folded over the packed articles, and the package is transported inside a box which is retained by the person making the delivery.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet un emballage pour le transport et la distribution d'articles, comprenant un flan (1) sur lequel a été fixé une feuille (9) de matière thermo-rétractable, caractérisé en ce que le flan présente une partie centrale (4) et deux rabats (5) avec poignées (7) s'étendant au-delà des lignes de pliage pour pouvoir être rabattus en donnant au flan une section en forme de U, la feuille de film thermo-plastique (9) étant fixée sur ladite zone centrale (4) et débordant le flan pour envelopper complètement les articles, cet emballage étant associé à un bac plastique de rotation de dimensions correspondantes assurant le maintien horizontal et vertical. <IMAGE>

IPC 1-7
B65D 5/50

IPC 8 full level
B65D 5/462 (2006.01); **B65D 5/50** (2006.01); **B65D 6/10** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 5/5028 (2013.01)

Citation (search report)
• [XAY] US 4328896 A 19820511 - BEHNE JURGEN
• [XA] US 5934473 A 19990810 - BELSHE THOMAS B [US]
• [AY] EP 0323354 A1 19890705 - SOCAR [FR]

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)
EP 1209090 A1 20020529; FR 2816917 A1 20020524; FR 2816917 B1 20030516

DOCDB simple family (application)
EP 01402985 A 20011121; FR 0015027 A 20001121